

JPSK-SD

7天
Days
5晚
Nights

日本四国: 晴天之国

JAPAN SHIKOKU:
THE LAND OF SUNSHINE

大阪 / 德岛 / 松山 / 香川 / 高知 / 爱媛 / 广岛 / 冈山 / 神户

Osaka / Tokushima / Matsuyama / Kagawa / Kochi / Ehime / Hiroshima / Okayama / Kobe



特色安排

SPECIAL ARRANGEMENT

- 只需四人成团 Only 4 People Needed To Form a Group
- 鸣门跨海大桥观最大海上漩涡 View the Largest Sea Whirlpool at Onaruto Bridge
- 轻松自在包车游 Relaxed and Hassle-Free Private Car Tour
- 季节性赏花 Seasonal Flower Viewing
- 自由度高行程 Flexible Itinerary With High Freedom



行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 海上守护神社-金刀比罗宫 Sea Guardian Shrine - Kotohira Shrine **TICKET**
- 山顶古城-松山城 Hilltop Fortress - Matsuyama Castle **TICKET**
- 原子弹爆炸遗迹 Hiroshima Atomic Bomb Ruins
- 栗林公园 Ritsurin Garden
- 日本最古老的温泉 - 道后温泉街 Japan Oldest Hot Spring - Dogo Onsen Street
- 海上漂浮神社-严岛神社 Floating Shrine on the Sea - Itsukushima Shrine **TICKET**

* **TICKET** 门票自费 Entrance tickets at own expense

酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel
- 保证1晚住宿温泉旅馆
Guaranteed Stay 1 Night At Hot Spring Resort



乐趣购物 FUN SHOPPING

- 琴平商店街 Kotohira Shopping Street
- 道后温泉街 Dogo Onsen Shopping Street
- 广岛市中心商店街 Hiroshima City Center Shopping Street

飞机 Flight

往 Toward

地点 Destination

过夜 Overnight

注：以上的行程地图只供参考，
如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark: Route are subject to change
based on any circumstances.



原子弹爆炸遗迹
Atomic Bomb Dome



鸣门跨海大桥
Onaruto Bridge

第1天 出境 ✈️ 中转城市

机上用餐

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往日本大阪-关西机场。

第2天 中转城市 ✈️ 大阪 184km 德岛

机上用餐

国营明石海峡公园: 位于日本兵库县淡路市，毗邻明石海峡大桥，是一座融合自然景观与人文历史的国家级公园。公园内绿意盎然，设有步道、展览馆等设施，适合散步、野餐和亲近自然。

鸣门跨海大桥: 观赏世界著名“鸣门漩涡”的绝佳地点。漩涡因海峡潮流急速变化而形成，尤其在潮汐最强时可达直径20米，是日本最大规模的海上漩涡。

第3天 德岛 48km 香川 130km 松山

早

栗林公园: 日本香川县历史悠久的日式庭园，以其优美的园林景观和季节变换的自然美景而闻名。园内有六个池塘和十三座假山，适合悠闲散步、拍照留念，是体验日本传统园艺艺术的绝佳地点。

金刀比罗宫: 著名的神社，供奉航海守护神。游客需要攀登785级台阶才能到达主殿，沿途有许多传统商店和美食，是体验日本传统文化和登山锻炼的好去处。

琴平商店街: 通往金刀比罗宫的重要步行街，街道两旁聚集了许多传统商店和美食摊位。游客可以在这里品尝当地特色小吃，购买香川特产，感受浓厚的地方文化氛围。

道后温泉街: 通往日本最古老温泉之一“道后温泉”的街道，两旁遍布传统商店和美食摊，充满浓厚的历史与文化氛围，道后温泉馆外有可免费使用的足汤及手汤。

少爷机关钟: 道后温泉站前的标志性景点，每到整点会播放音乐并升起人偶剧场，展现夏目漱石小说《少爷》中的人物。造型独特，充满趣味，是游客拍照打卡的热门地标。

第4天 松山 45km 爱媛 86km 松山

早

松山城（含缆车）: 日本现存少数的江户时代天守之一，建于山顶之上，视野开阔，可俯瞰整座城市。城内保留许多历史建筑，是了解日本战国与江户时期文化的绝佳景点，也是欣赏枫叶的热门名所。

天守阁: 登上天守阁可以眺望松山市区和濑户内海美景，是了解日本城郭文化与欣赏自然风光的好去处。

内子座: 沿着通往神殿的参拜路线，97座石灯笼排成一排，阳光照射进长满青苔的绿色世界，就像进入了幻想世界。神殿后一个巨大的大风洞“穿户岩”，据说是能帮助考试合格和必胜之地。

木蜡资料馆: 展示内子传统木蜡产业历史的博物馆，木蜡商人宅邸。馆内保留了古老建筑与生产工具，介绍木蜡的制作过程和发展历程。

毛巾美术馆: 毛巾为主题的特色美术馆。馆内展示毛巾制作工艺、艺术创作和姆明主题展览，并附有花园与咖啡厅。

第5天 松山 176km 宫岛 45km 广岛

早

岛波海道: 连接本州尾道与四国今治的自行车专用道，全长约70公里，横跨多座海上大桥，风景壮丽。适合骑行爱好者一边运动，一边欣赏濑户内海的美景。

严岛神社: 坐落于风景如画的广岛宫岛，以其“漂浮于海面”的朱红色神殿闻名。涨潮时，神社仿佛悬浮在碧波之上，宛如仙境。这里不仅是祈求海上平安的圣地，更是世界文化遗产，吸引无数游客前来感受宁静与神秘的和风魅力。

原子弹爆炸遗迹: 历史的沉痛见证，原爆圆顶馆静静伫立，诉说着战争的惨烈与和平的珍贵。感受历史的厚重，缅怀无辜生命，激发对未来的和平的深切祈愿，是一次心灵震撼的必访体验。

和平纪念公园: 为纪念原子弹爆炸受害者而建的宁静场所。公园内有和平钟、和平祈愿碑和原爆圆顶馆，环境优美，适合反思历史、祈愿和平，是广岛最具代表性的文化景点之一。

广岛市中心商店街: 热闹的购物和美食集中地，汇聚了各类百货、时尚品牌和特色餐厅。这里不仅适合购物，还能品尝广岛风味美食，如广岛烧，是体验城市活力与文化的好去处。

第6天 广岛 142km 仓敷 167km 神户 41km 大阪

早

冈山仓敷美观地区: 保存完好的江户时代历史街区，拥有独特的白墙仓库和石板街道。这里融合了传统文化与现代艺术。

神户Harborland: 神户Harborland是集购物、美食和娱乐于一体的滨海区，拥有购物中心Umie、浪漫的摩天轮和美丽夜景。这里适合全家游玩、情侣约会，体验神户港的独特魅力。

第7天 大阪 ✈️ 中转城市 ✈️ 入境

早/机上用餐

旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

鸿运旅游期待与您再出发！





道后温泉
Dogo Onsen



栗林公園
Ritsurin Garden

Day 1 Depart ✈️ Transit City MOB

Assemble at international airport, departure international flight to Japan Osaka - Kansai airport.

Day 2 Transit City ✈️ Osaka 184km Tokushima MOB

Akashi Kaikyō National Government Park: National park located in Awaji City, Hyogo Prefecture, Japan, adjacent to the Akashi Kaikyō Bridge. The park features lush greenery, walking paths, and exhibition halls, making it ideal for leisurely walks, picnics, and enjoying nature.

Onaruto Bridge: A perfect spot to witness the world-famous Naruto Whirlpools. These powerful natural phenomena are created by rapid tidal currents in the strait, with the largest whirlpools reaching up to 20 meters in diameter during peak tides - the largest of their kind in Japan.

Day 3 Tokushima 48km Kagawa 130km Matsuyama B

Ritsurin Garden: A historic Japanese garden in Kagawa Prefecture, known for its seasonal beauty, six ponds, and thirteen artificial hills. Ideal for leisurely walks, photography, and experiencing traditional Japanese gardening.

Kotohira Shrine: A famous Shinto shrine dedicated to the guardian of seafarers. Visitors climb 785 steps to the main hall, passing traditional shops and local treats. A great spot for culture and a light hike.

Kotohira Shopping Street: A key walking street to Kotohira Shrine, lined with traditional shops and food stalls. Visitors can enjoy local snacks, buy Kagawa souvenirs, and soak in the regional culture.

Dōgo Onsen Street: A street leading to Dōgo Onsen, one of Japan's oldest hot springs, lined with traditional shops and food stalls. The area is rich in history and culture, with free foot and hand baths available outside the Dōgo Onsen Honkan.

Botchan Karakuri Clock: A landmark in front of Dōgo Onsen Station that plays music and unveils a puppet theater hourly, featuring characters from Natsume Sōseki's Botchan. Its unique, charming design makes it a popular photo spot in Japan's "Beauty Hot Springs" area.

Day 4 Matsuyama 45km Ehime 86km Matsuyama B

Matsuyama Castle (Include cable car): One of the few remaining Edo-period castle keeps in Japan, built atop a mountain with panoramic views of the city. The castle preserves many historic buildings, making it an excellent place to explore Japan's Sengoku and Edo-era culture. It's also a popular spot for viewing autumn maple leaves.

Matsuyama Castle Tenshukaku: One of the world's largest calderas. There are five mountains, Mount Nekodake, Mount Takadake, Mount Nakadake, Mount Eboshidake and Mount Kishimadake called "Aso Gogaku" at the center of the caldera.

Uchiko-za: The northeast of the Uchinomaki Onsen area and is on the edge of the outer rim of the Aso caldera. Here, you can see the Five Peaks of Aso, as well as the Kuju Mountain Range.

Uchiko Wax Museum: About 100 moss-covered toro, or stone lanterns, line the steps to the shrine. Behind the main hall has a large sacred stone called Ugetoiwa.

Towel Art Museum: About 100 moss-covered toro, or stone lanterns, line the steps to the shrine. Behind the main hall has a large sacred stone called Ugetoiwa.

Day 5 Imabari 176km Itsukushima 45km Matsuyama B

Shimanami Kaidō: A 70-kilometer cycling route connecting Onomichi (Honshu) and Imabari (Shikoku), crossing several sea bridges with spectacular views. Ideal for cyclists to enjoy both the ride and the beauty of the Seto Inland Sea.

Itsukushima Shrine: Located on the picturesque Miyajima Island in Hiroshima, Itsukushima Shrine is famed for its vermilion shrine buildings that appear to float on the sea at high tide, creating a dreamlike scene. A sacred site for maritime safety and a UNESCO World Heritage Site, it draws countless visitors with its serene and mystical charm.

Atomic Bomb Dome: A powerful symbol of history, the Atomic Bomb Dome stands in silent witness to the tragedy of war and the value of peace. It offers a moving experience of remembrance, reflection, and hope for a more peaceful future.

Hiroshima Peace Memorial: A peaceful site built to honor the victims of the atomic bombing. The park features the Peace Bell, Peace Memorial Cenotaph, and the Atomic Bomb Dome. With its serene surroundings, it's an ideal place for reflection and prayer for peace, making it one of Hiroshima's most iconic cultural landmarks.

Hiroshima City Center Shopping Street: A bustling shopping and dining area with department stores, fashion brands, and unique restaurants. It's perfect for shopping and sampling Hiroshima specialties like okonomiyaki—a great spot to experience the city's vibrant culture.

Day 6 Hiroshima 142km Kurashiki 167km Kobe 41km Osaka B

Kurashiki Bikan Historical Quarter: A well-preserved Edo-period historic district featuring distinctive white-walled warehouses and stone-paved streets. It blends traditional culture with modern art.

Kobe Harborland: Kobe Harborland is a waterfront area combining shopping, dining, and entertainment. It features the Umie shopping center, a romantic Ferris wheel, and beautiful night views. It's perfect for family outings, romantic dates, and experiencing the unique charm of Kobe Port.

Day 7 Osaka ✈️ Transit City ✈️ Home B/MOB

End of journey, return flight to home.
iO Travel hope to serve you again soon !





岛波海道
Shimanami Kaido



广岛市中心商店街
Hiroshima City Center Shopping Street



严岛神社
Itsukushima Shrine



松本城
Matsumoto City

20250618

出发日期 DEPARTURE DATE :

团费 TOUR FARE :

必须符合条款：

1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、突发情况以及不可抗力因素，做出适当更改和调整的权力。
2. 所有航班如有更改，恕不另行通知。
3. 旅游细则与附带条件，以收据背项为准。
4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
5. 如有包含门票，将特别注明。
6. 如有购物站，将特别注明。
7. 旅程以华语、粤语或英文讲解。
8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员，本公司保留决定操作或取消此行程。
9. 所有酒店评级，均以当地为标准。如遇到当地酒店客满，不可预测等因素，将以同级酒店取代。
10. 房型是根据酒店分配，本公司不负责所分配房型差异。
11. 本公司建议购买旅游保险，为您的旅程做个保障。
12. 英文版本是翻译自中文版本，如有差异将以中文版为。

Terms & Conditions Apply :

- 1) iO reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irresistible factors without prior notice.
- 2) All flight are subject to changes without prior notice.
- 3) All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.
- 4) Participation of optional tours will be at passengers own expense.
- 5) Admission and entrance ticket will be included where specified.
- 6) Shopping stops will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese, Cantonese or English.
- 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iO travel.
- 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated hotel is unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
- 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. iO will not be responsible for the differences of the room allocated.
- 11) iO travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
- 12) In the event if discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.



io TRAVEL



IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
TIME FREE VACATION SDN. BHD. (1214279-D) (KPK/LN 8618) (173557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2)

IPOH OFFICE:
☎ +605 253 2766 / +6016 559 8766
📍 NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,
30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.

JB OFFICE:
☎ +6016 311 0632
📍 NO. 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI,
80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.

